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Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Interpelláció

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. Cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az egyes házszabályi

rendelkezésekről szóló 10/2014-. évi (11. 24.) OGY határozat 121. § (1) bekezdésére Dr.

Benkő Tibor, honvédelmi miniszterhez

,,Megint egy elmaradt béremelés?"

címmel az alábbi interpellációt nyújtom be:

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Zacher Gábor Honvédkórházbeli felmondása után jött a hír, hogy a helyét átvevő új vezető,

Dr. Burány Béla, csak akkor vállalja el a sürgősségi osztály vezetését, ha a kórház béremelést

biztosít a dolgozók számára, E7.t a kórház végül megígérte, ezzel elérve azt, amit már Zacher

doktor is éve óta próbált. A dolgozók fizetésemelést kaptak. Legalábbis elméletben és ígéret

szintjén ezt várták a dolgozók.

A valóság azonban mást tartogatott a számukra, ugyanis sem a szakdolgozók, sem a szakorvos

jelöltek nem kapták meg a megígért fizetésemelést. Sokan arra panaszkodtak! hogy soha nem

volt olyan alacsony a bér, amit egy havi munkájukért kaptak, mint amit most november elején

kaptak. Elmondták azt is, hogy az alacsony bérek következtében választásra kényszerültek.

Választaniuk kell, hogy a számlákat, a gyerek menzáját vagy a havi bkv bérletet vegyék meg.

Ez az a káosz, amelyez a Fidesz - KDNP Kormány okoz a kórházakban. Ráadásul ez a káosz

nem akármelyik kórházba jelentkezik, hanem abban, amelyik közel kétmillió személy
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ellátásáért felelős, sőt, válsághelyzetben is olyan kórháznak számít, amely az ott fellépő sérültek

ellátását is biztosítani hivatott.

Elfogadhatatlan, hogy a Kormány nem tesz meg mindent azért, hogy a Honvédkórház

működését biztosítja. Szeretném felhívni miniszter úr figyelmét arra, hogy a szeptemberben

megígért béremelésre azért volt szűkség, hogy megmentse a Honvédkórházat, illetve unnak

sürgősségi osztályát a teljes összeomlástól. A fizetésemelések jelenlegi elmaradása magában

hordozza annak a veszélyét, hogy az ellátás összeomlik, hogy a Honvédkórház nem lesz képes

biztosítani a továbbiakban a sürgősségi betegellátást, valamint azt is, hogy azok a szakdolgozók

és szakorvos-jelöltek akik nem kapták meg a megígért magasabb bért elhagyják a pályájukat

vagy az országot.

.Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Mikor kapják meg a szakdolgozók a megígért, magasabb bért?

2. Mikor kapják meg a szakorvosjelöltek a megígért, magasabb bért?

3. Mikor jön rá végre a Kormány arra, hogy csak egy azonnal, nagymértékű
fizetésemelés alkalmas arra, hogy az egészségügyi dolgozókat Magyarországon tartsa?

Budapest, 2018. november 7.

országgyűlési k viselő

(MSZP)
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